
 Iltakoulu ry 
 Hallituksen kokous 12/2024 

 PÖYTÄKIRJA 

 Aika  Maanantai 2.9.2024 klo 18 
 Paikka  Ylävitonen 

 Tampereen yliopisto, Pinni A 
 Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere 

 Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 
 Roosa Pajunen, sihteeri 
 Kia Katjos 
 Anni Hasu 
 Veera Vikman 
 Kaisla Kurki 
 Vertti Alamännistö 
 Otto Klasila  saapui 18.11 
 Saila Jussila 
 Meeri Vehmersuo  poistui 19.25 
 Nette Länsipuro 
 Selma Vadén 

 Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut: 

 Taavi Aaltonen 
 Eetu Niemi 

 1.  Kokouksen avaaminen 

 Kokous avattiin ajassa 18.00. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 



 3.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Anni Hasu ja Kaisla Kurki. 

 4.  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 5.  Ilmoitusasiat ja posti 

 Iltakoulu on saanut kutsun TREY:n 6v-bileisiin ja kutsuvierasgaalaan yhdelle henkilölle. 
 Iltakoulun hallitus kiittää kutsusta. 

 Iltakoulun hallitus on saanut työeläkeyhtiö Elolta postia. Posti liittyy työeläkemaksuihin 
 ja koskee aiempina vuosina järjestettyjä valmennuskursseja odotetunlaisesti. 

 6.  Talous 

 a)  Taloustilanne 

 Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä on rahaa 41 040,95 euroa. 

 b)  Laskut ja korvaukset 

 Anni Hasu ehdotti, että Visma Amplio oy:lle maksetaan 14,78 euroa 
 verkkolaskutuksesta. Kulut menevät rahoitusmenojen budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 7.  Sähköiset päätökset 

 a)  Anni Hasu ehdotti 21.8.2024, että maksetaan Messukylän Työväentalo oy:lle 580 euroa 
 tilavuokrasta fuksisitsejä varten. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan 
 lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 b)  Anni Ketola ehdotti 25.8.2024, että ostetaan Boomi ry:ltä 60 kpl Hämeenkadun approjen 
 lippuja 1620 eurolla. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
 lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 



 c)  Anni Hasu ehdotti 25.8.2024, että maksetaan Tampereen Soutukeskuksen tukisäätiölle 
 450 euroa Pitbull-sitsien tilavuokrasta. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 
 budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 d)  Anni Hasu ehdotti 26.8.2024, että maksetaan Luuppi ry:lle 600 euroa Pii-klubin 
 vuokrasta virallista tutustumisiltaa varten. Kulut menevät saunabudjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 Selma Vadén poistui kokouksesta ajassa 18.06. 

 8.  Palaute hallitukselle 

 Iltakoulun hallitus on saanut on palautetta, että joidenkin kokousten pöytäkirjoja ei ole 
 toimitettu nettisivuille viikon sisällä kokouksesta. Iltakoulun sihteeri pahoittelee kovasti 
 tilanteesta ja kiittää palautteesta ja pyrkii toimittamaan pöytäkirjat ajallaan nettisivuille. 

 Hallitus on saanut myös palautteen lavatanssibileistä ja niiden upeudesta. Palaute sisälsi 
 myös ideoita tulevien lavatanssibileiden varalta. Hallitus kiittää palautteesta! 

 Otto Klasila saapui kokoukseen ajassa 18.11. 

 9.  Menneet tapahtumat 

 a)  Hiiriviikot 

 I.  Lautapeli-ilta 19.8. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja holittomat tapahtumat ovat yleisesti saaneet 
 kiitosta fukseilta. 

 II.  Amazing race 20.8. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja tapahtumasta on saatu paljon positiivista 
 palautetta. Hallituksellakin oli hauskaa. 



 III.  IK x Robo kampuksilla 21.8. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja molemmista järjestöistä oli hyvä määrä osallistujia 
 paikalla. Tapahtuma poiki myös idean uudesta yhteistyötapahtumasta Robon 
 kanssa esimerkiksi ensi keväälle. 

 IV.  Harkka-approt 22.8. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja tapahtumasta on saatu positiivista palautetta 
 fukseilta. Hallitus viihtyi myös. 

 V.  Liikuntatapahtuma 26.8. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujia oli hyvä määrä. Tapahtumaan osallistui 
 fuksien lisäksi vanhempiakin iltakoululaisia. Samankaltainen tapahtuma 
 voitaisiin järjestää esimerkiksi keväällä uudelleen. 

 VI.  IK <3 International 27.8. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujia, niin vaihtareita kuin kansallisiakin 
 opiskelijoita, oli oikein hyvä määrä. Tapahtumasta on saatu positiivista 
 palautetta. 

 VII.  TREY fuksisuunnistus 28.8. 

 Tapahtumaan on osallistunut myös iltakoululaisia fukseja. Tapahtuman järjesti 
 TREY. 

 VIII.  Challenge Accepted 29.8. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujilla vaikutti olevan hauskaa. 

 IX.  Maisterisauna 31.8. 

 Tapahtumaan osallistui yksi henkilö. Muuten tapahtumalla oli mukavaa. 

 Selma Vadén saapui kokoukseen ajassa 18.25. 



 10.  Tulevat tapahtumat 

 a)  Hiiriviikot 

 I.  Fuksimökki 5.9. 

 Fuksimökin suunnittelut ovat hyvällä mallilla. Bussimatkalliset liput on 
 loppuunmyyty. Tapahtumalla järjestetään mm. kyykkää ja kyyrpongia. BOSA 
 ry tulee esittäytymään tapahtumaan. 

 II.  IK x Cortex fuksiolympialaiset 19.9. 

 Tapahtuman järjestelyt on hyvällä mallilla. Keskusteltiin tapahtuman 
 lipunmyynnistä ja tapahtuman sisällöstä. Cortex on hyvin mieluisa 
 yhteistyökumppani. 

 III.  Maistereiden huurteinen seikkailu 21.9. 

 Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. 

 IV.  Fuksisitsit 3.10. 

 Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. Tapahtuma järjestetään 
 Messukylän Työväentalolla. Tapahtuman tukihenkilönä toimii Selma Vadén. 

 b)  MAB Omstart -sitsit 5.9. 

 Tapahtuman lipunmyynti on auki ja lippuja on vielä jäljellä. Tapahtuman järjestää 
 Johto ry. 

 c)  Minigolf 10.9. 

 Tapahtumaan liittyen asiat kunnossa ja hyvällä mallilla. Tapahtuman 
 ilmoittautuminen on auki. Tapahtuman tukihenkilöinä toimii Selma Vadén ja Taavi 
 Aaltonen. 



 d)  SyysLove 19.9. 

 Tapahtumaan liittyen ei uutta tiedotettavaa. 

 e)  Pesis 23.9. 

 Tapahtumaan liittyen ei uutta tiedotettavaa. 

 f)  Bommarireivit 24.9. 

 Tapahtuman lipunmyynti alkaa 12.9. klo 12. Tapahtumaan liittyen ei muuta 
 tiedotettavaa. 

 g)  Bussirundi 8.10. 

 Tapahtumalle varattu kaksi bussia Heneltä. Tapahtumalla kierretään alustavan tiedon 
 mukaan seuraavat baarit: Vastavirta, Vieteri, Peltsun saluuna ja Pub Kivitasku. 
 Tapahtuman jatkopaikkana toimii Kaijakka. 

 h)  Hämeenkadun approt 10.10. 

 Iltakoululle on varattu 60 lipun kiintiö Tullikamarin jatkoilla. Iltakoulun kiintiöstä 
 liput myydään maanantaina 9.9. 

 i)  Työelämäekskursio Tampereella 19.11. 

 Tapahtuman suunnittelu hyvällä mallilla. Ekskursiokohteita on jo kontaktoitu ja asiat 
 edenneet niiden suhteen. 

 Keskusteltiin siitä, että tapahtumien tukihenkilöt muistaisivat ottaa kuvia tapahtumista 
 Iltakoulun sosiaaliseen mediaan. 

 31.10. järjestetään Interaktion ja Dominuksen kanssa yhteissitsit Messukylän 
 Työväentalolla. 



 Kia Katjos poistui kokouksesta ajassa 18.58. 

 Kia Katjos palasi kokoukseen ajassa 19.01. 

 11.  Esteettömyyskysely 

 Esteettömyyskyselyn pohja löytyy Drivestä hallituksen kommentoitavaksi. Kysely 
 lähetetään jäsenistölle alustavasti ensi viikolla. 

 12.  Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

 Hiiriviikkojen tapahtumat menneet hyvin ja fuksit osallistuneet aktiivisesti. Hiiriviikoista 
 on saatu palautetta, että tapahtumat vaativat paljon kävelyä. Hallitus kiittää palautteesta ja 
 ottaa palautteen huomioon. 

 Häirintäilmoituslomakkeen muokkausta tehdään lähitulevaisuudessa. 

 13.  Liikunta ja hyvinvointi 

 Minigolf-tapahtumaan liittyen kaikki ok. 

 Futsalsarjan ilmoittautuminen auki ja ilmoittautuminen hoidetaan pikimmiten. 

 Keskiviikon liikuntavuorosta laitetaan mainostusta fukseille tällä viikolla, sillä 
 keskiviikkona ei ole muita tapahtumia. 

 14.  Varainhankinta 

 Huomenna järjestetään merkkimarkkinat, joihin Iltakoulukin osallistuu. 

 YKA:n pullapäivä toteutuu jälleen. 

 Haalareiden mainokset lähetetty eteenpäin ja haalaritilauslomake avataan pikimmiten. 

 Meeri Vehmersuo poistui kokouksesta 19.25. 

 15.  Työelämä ja alumni 

 Työelämäekskursio etenee. 



 YKA:lta vastauksen saaminen ollut hieman hankalaa yhteistyökuvioihin liittyen. 

 16.  Koulutuspolitiikka 

 How to uni -tapahtuma järjestetään torstaina 26.9. klo 15–17 Paavo Koli-salissa. 
 Tapahtuma laitetaan ulos ensi viikolla. 

 Halloped-haut on nyt auki. Koulutuspoliittinen vastaava käy infossa torstaina aiheesta ja 
 tiedottaa myös jäsenistöä aiheesta. 

 Keskusteltiin avajaisseminaarista. Päätettiin, että avajaisseminaarin juontaa Vertti 
 Alamännistö, varalla Otto Klasila. 

 Opintoneuvoja Usva on ottanut yhteyttä ja ehdottanut, että hän voisi tulla 
 ainejärjestötilapäivystykseen pitämään kopo-päivystyksen. Se toteutetaan todennäköisesti 
 uudessa ainejärjestötilassa. 

 17.  Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

 Yhteistyökumppani Tansanian Pamoja Youth and Child Foundationin yhteyshenkilö on 
 lopettanut. Hän ehdotti Iltakoululle uutta yhteistyökumppania. Asiaan liittyen ei vielä 
 päätetty mitään mutta asiaa selvitetään. 

 Iltakoulun kehitysyhteistyö- ja kansainvälisyysvastaava jakoi vaihtareiden ja 
 kv-tuutoreiden kuulumiset. Vaihtareille lähetetään forms-kysely heidän kuulumisista. 

 Vaihtareiden beerpong-turnaus järjestetään tulevaisuudessa. 

 18.  Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

 Suunnitteilla MABin viestintävastaavien kanssa somesisältöjä halloped-hauista. 

 Myös edarivaaleista tulossa yhteismainontaa todennäköisesti myöhemmin. 



 19.  Kulttuuri ja ympäristö 

 Kulttuurikatsaus lähetetty tänään. 

 Neulontakerhoa herätellään eloon tällä viikolla. 

 Hiski Haukkalan kanssa sovittu päivämääräksi Viiniä sohvalla -tapahtumaan 29.10. 

 Iltakoulun puistokirppis järkätään hyvästä vinkistä. Päivämääräksi haettu Sorsapuiston 
 maankäyttöluvassa 18.9., jotta tapahtuma saataisiin ulos kahden viikon varoitusajalla. 

 20.  Ainejärjestötila 

 a)  Muutto 

 Ainejärjestötilan muutosta ei valitettavasti uutta tiedotettavaa. 

 Ainejärjestötilapäivystykset ovat alkaneet mukavasti ja kahvipassejakin lomakkeen 
 mukaan myyty hyvä määrä. 

 Keskusteltiin ainejärjestötilan käytännöistä. Ainejärjestötilavastaava, sihteeri, 
 rahastonhoitaja ja puheenjohtaja kokoontuvat aj-tilan muuton budjettiin liittyvistä 
 asioista. 

 21.  Uusien jäsenten hyväksyminen 

 Kolme ihmistä on pyytänyt liittymään Iltakoulun jäseneksi. Hallitus hyväksyi kolme 
 uutta jäsentä. 

 22.  Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Hommat rullailee, hyvä meininki ja kiirettä pitää, mutta hyvin sujuu silti. 

 23.  Muut esille tulevat asiat 

 Kide.appin yhteyshenkilö on ottanut meihin yhteyttä. Asiasta jatketaan keskustelua 
 aikapaineen vuoksi myöhemmin. 



 24.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraava kokous järjestetään 16.9. klo 18 Ylävitosessa. 

 25.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19.52. 

 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Ketola, puheenjohtaja  Roosa Pajunen, sihteeri  

 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Hasu, pöytäkirjantarkastaja  Kaisla Kurki, pöytäkirjantarkastaja 


